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§ 1.   Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och riktade ett särskilt välkomnande till 
Äldreombudsmannen Lotta Burenius. Sammanträdet förklarades därmed öppnat. 
 
 
§ 2.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av två punkter under övriga frågor. 
 
 
§ 3.   Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 3:2006 från sammanträdet den 27 januari 2006 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4.   Val av justerare till dagens protokoll 
Ledamoten Birgit Grahn utsågs att jämte vice ordförande Per Westberg justera dagens 
protokoll.  
 
 
§ 5.   Rapport från förtroenderåden 
 
Hässelby Gårds äldreboende 
Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets sammanträde som ägde rum den 28 mars.  
 
- Brandlarmet ansvarar Micasa fastigheter för. Larmen går direkt till brandkåren. 
 
- Förtroenderådet fungerar året ut för såväl för det särskilda boendet som för 
seniorboendet. Fr.o.m. år 2007 ska det finnas ett boenderåd för seniorboendet och ett 
förtroenderåd för det särskilda boendet. En överbryggning ska dock finnas mellan de båda 
råden för gemensamma frågor. 
 
- Rådets ekonomi hade diskuterats. Förvaltningen meddelar att rådet kommer att få bidrag 
som tidigare år och behöver inte ansöka speciellt för detta.   
 
- Förråd i fastigheten är tömda och ytrenovering av dessa kommer att ombesörjas av 
Micasa. 
 
- Diskussioner hade förts kring boende i seniorlägenheterna som inte uppfattat skillnaden i 
att bo i seniorboende respektive äldreboendet. Många vänder sig med boendefrågor till 
äldreboendets personal istället för till Micasa. Personalen arbetar dock för att göra 
övergången så mjuk som möjligt för dessa boende genom att hjälpa dem tillrätta eller 
förmedla kontakt med Micasa. 
 
- En staty har stulits från trädgården. Detta har medfört att dörrar till trädgården hålls 
stängda och låsta, vilket de boende givetvis tycker är tråkigt. 
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- Internutbildningar för personal har påbörjats i bl.a. bemötandefrågor. 
-  Byggstart för Hässelgården är planerad till april-maj. 
 

Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind rapporterade att årsmöte kommer att äga rum den 18 april. 
Den informella kaffeservering som sker i Träffens lokaler har hållits stängd under 14 dagar 
då det inte funnits personal på plats. Detta har skapat diskussioner på boendet. 
Kaffeserveringen kommer dock att fortsätta varje dag som tidigare. 
 
 
§ 6.   Rapport från stadsdelsnämndens äldrevårdskonferns 
Sigvard Ländin, Birgit Grahn, Per Westberg och  Lars-Erik Eriksson informerade och 
redogjorde för innehållet i den genomförda konferensen tillsammans med 
stadsdelsnämnden och äldreomsorgsavdelningen som ägde rum på Lejondals slott den 30-
31 mars. Rådets ledamöter uttryckte stor uppskattning för intressant information och 
möjlighet till samtal med såväl politiker som chefer under trevliga former. Hade däremot 
önskat mer tid till diskussioner och grupparbeten kring de äldres situation. Idéer väcktes 
bl.a. kring att utveckla former för äldres delaktighet i daghemsverksamheten genom de 
olika pensionärsorganisationerna.  
 
 
§ 7.   Besök av Äldreombudsmannen 
Stadens Äldreombudsman Lotta Burenius informerade om sin verksamhet med uppgift att 
förstärka äldres inflytande i staden. Äldreombudsmannen ger råd, stöd, vägledning och 
information till äldre och anhöriga. De problemområden som främst framkommer i 
samtalen som hon får rör kommunikation, information och inflytande. Under år 2005 
registrerades 1000 samtal med äldreombudsmannen. En årsrapport håller på att 
sammanställas och kommer att skickas ut till alla förvaltningar. Möjlighet till frågor och 
diskussion gavs. 
 
 
§ 8.    Stadsdelsnämndens sammanträde den 25 april 2006   
1.   Remiss – Detaljplan för område vid Johannelundstoppen, del av Vinsta 5:1 m.m. 
Björn Larsson, avdelningen Stadsmiljö och teknik redogjorde för förslaget till detaljplan 
vid Johannelundstoppen. 
 
Rådet anser att stor hänsyn måste tas till den trafikintensitet som redan idag råder på 
Lövstavägen. Avlastning av trafiken in mot Stockholm borde tas under övervägande och då 
framförallt vid Brommaplan. I och med den kraftiga höjdskillnaden mellan Lövstavägen 
och den planerade bebyggelsen måste gångtrafikanternas situation särskilt beaktas. 
 
Paragrafen beslöts omedelbart justerad   
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2.  Remiss – Revisionsrapporten ”Styckevis och delt”. 
Rådet har tagit del av Revisionsrapporten ”Styckevis och delt” och diskuterat den 
genomförda granskningen. Rådet anser att det finns en rad frågor i förvaltningens egen 
hantering som måste tas omhand och förändras för att ge de äldre en trygg och säker vård. 
 
 
3.  Lex Sarah anmälan – Nälsta servicehus 
Gudrun Sjödin redogjorde för en inkommen anmälan (Lex Sarah) om en händelse i 
omsorgen om en boende på Nälsta servicehus. Omedelbara åtgärder är vidtagna för att 
förhindra liknande händelser i framtiden. 

 
 
4.  Tillsynsplan 2006 för enskild verksamhet med inriktning äldreomsorg 
Gudrun Sjödin redogjorde för tillsynsplanen i vilken Sjöberga Gårds verksamhet föreslås  
följas upp av förvaltningen i juni månad. 
 
 
§ 9.    Hässelgården 
Marie Sjölund enhetschef på Hässelby Gårds äldreboende kommer att vara projektledare 
för Hässelgården för att hålla ihop det omfattande förändringsarbete som nu pågår. 
Byggprocessen är framskjuten och beräknas komma igång omkring april-maj. 
 
Hälso- och sjukvårdsnämnden (HSN) beslutade den 28 mars att företaget Legevisiten är 
den vårdgivare som ska driva hälso- och sjukvårdsverksamhen på Hässelgården. 
 
Information kommer kontinuerligt att att ges till personal och boende. Förtroenderådet och 
Friskvårdscentrums deltagare m.fl. kommer även att få regelbunden information om 
projektets framskridande. 
 
 
§ 10.   Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 3/2006    
Anmäldes Kommunstyrelsen pensionärsråds protokoll nr 2:2006. 
Protokollet lades därmed till handlingarna. 

 
 
§ 11.   Anmälan – Stockholms stads Äldreomsorgsplan 2006 - 2010  
Anmäldes den av kommunfullmäktige beslutade 2006-01-23 ”Stockholms stads 
äldreomsorgsplan 2006 – 2010. Planen är ett av stadens styrdokument som anger mål och 
inriktning för äldreomsorgens verksamheter. 
 
Rådet beslutade att någon eller några gånger per år följa upp och diskutera 
äldreomsorgsplanens innehåll och stämma av detta mot äldreomsorgens verksamhetsplan 
inom stadsdelsområdet. 
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§ 12.   Övrig information från Äldreomsorgen 
Inget övrigt fanns att rapportera för dagen. 

 
 

§ 13.   Övriga frågor 
Ledamoten Per Westberg undrade över vem som beslutar i färdtjänstfrågor. Gudrun Sjödin 
meddelade att biståndshandläggaren utreder behovet av färdtjänst medan Landstingets 
färdtjänst beslutar. Riksfärdtjänst utreder och beslutar däremot kommunens 
biståndshandläggare om. Vidare hade Per Westberg en fråga om det ska inrättas en 
jourläkarbil i området. Birgit Grahn meddelade att arbete pågår inom landstinget för detta. 
  

  
§ 14.   Sammanträdet avslutas 
Ordförande tackade för idag och förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
 
 
Nästa sammanträde är den 12 maj, kl. 9.00 – 11.00 på Råcksta sjukhem. Möjlighet till 
rundvandring ges därefter. 
 
 

------ 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
      


